
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 7. november 2024 kl. 13.00 

Referent: Mia  og korrekturlæser: Glenn 

 

Fremmødt var Heidi, Mia og Glenn + suppleant Bente. 

Vi gennemgik:  Evaluering af Køkken & Bad 

 

Pkt. 1. Vi drøftede muligheden for om at få Kjeld med til vores næste møde, vedr.  

Rådgivning  og- mulighed for evt. at bruge af vedligeholdelseskontoen kun til 

Faldstammer! 

Heidi ønsker til referat: Hvorfor er det nødvendigt med så dyr konsulentbistand? 

 

Pkt. 2. Klimaprojekt: Drøftede om projektet skulle fremrykkes! Med forslag om at 

føre regnvandet til faskiner nedgravet i haverne for at aflaste kloaksystemet! 

 

Pkt. 3 Tagprojekt: - Som indebærer nye tegl, undertag og evt. isolering - hvis muligt? 

Drøftede om der skulle undersøges om det kunne betale sig at installere solceller? 

Da det står omtalt i ENERGIMÆRKE OG FORSLAG TIL ENERGIFORBEDRINGER? 

 

Pkt. 4 Råderetskatalog: Ingen ændringer! 

 

Pkt. 5 Husorden: ingen ændringer! 

 

Pkt. 6 Evt. Forslag om at etablere et festudvalg, evt. også fælles loppemarked for 

afdeling 4!  Affaldsskære blev også nævnt! 

 

Møder sluttede kl. 14.30 

 

Formand: Glenn Leon Kure 


